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Zápisnica zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. II.  

(ďalej len WO č. II.), konaného v Dome kultúry, 1. poschodie, dňa 15.05.2025 (štvrtok), 

v čase od 16.30 h do 19.30 h. 

Členovia WO č. II.: 

prítomní:  Ing. Ľuboš Jelačič, Helena Dadíková, Ivica Čertíková 

ospravedlnení: Mgr. Július Gális, Ing. Natália Svítková 

zapisovateľka: Ing. Dagmar Šandríková, MBA, MsÚ Prievidza 

Iní prítomní:  obyvatelia sídliska Píly podľa priloženej prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Vyjadrenie k žiadostiam 

3. Rôzne 

4. Záver 

K bodu 1: 

Predseda WO č. II., Ing. Ľ. Jelačič, privítal prítomných a oboznámil ich s programom za-

sadnutia. 

K bodu 2: 

1. Žiadosť Právnej kancelárie MsÚ k žiadosti Justína P. a Marty P., bytom 972 01 Bojnice 

ohľadom žiadosti o uzatvorenie zmluvy o zrušení predkupného práva v prospech mesta 

Prievidza vyznačeného v časti C - ťarchy v LV č. 2213, k.ú. Prievidza, keďže zmluvná 

podmienka použitia kupovanej parc. č. 90/4 bola dávno splnená a dôvod ťarchy zanikol, 

čo je podmienkou zápisu prístavby ku sklenárstvu na list vlastníctva. 

- Členovia VVO č. II. – odporúčajú uzatvoriť zmluvu o zrušení predkupného práva v pro-

spech mesta Prievidza, ktoré je zapísané ako ťarcha na LV č.2213 k parc. reg. C KN č. 

90/4. 

Hlasovanie: Za 2 / Zdržal sa 1 / Proti 0  
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2. Zasadnutia sa zúčastnili: 

- Ing. Peter Š. – zástupca obyvateľov BD na Svätoplukovej, na základe pozvania pred-

sedu volebného obvodu č. II., ohľadom odpovede k podnetu/nesúhlasu obyvateľov BD 

na Svätoplukovej ulici č. 98, vchody 32-38 ohľadom vybudovania nového stojiska kon-

tajnerov na Svätoplukovej ulici, zo dňa 05.03.2025. 

-predseda VVO č. II  informoval zástupcu obyvateľov, že sa uskutočnili prerokovania na-

vrhovanej zmeny s vedením mesta, dotknutými príslušnými oddeleniami a investorom 

s návrhom zrušenia stojiska smetných nádob Nové 2, umiestnenia/rozšírenia stojiska 

Nové 1, na úkor 2 parkovacích miest. Návrh bol prerokovaný so zástupcom BD a zá-

stupca BD súhlasí s navrhovaným umiestnením stojiska. 

- obyvateľ  František U.- žiada o informácie ako postupovať ďalej, aby mesto vydalo ve-

rejnú listinu, v ktorej bude uvedený ako vlastník  budovy/garáže na Ulici A. Stodolu, 

a aby si následne mohol dojednať možnosti prenájmu/odkúpenia pozemkov. Vyjadril sa, 

že  podľa súčasného právneho stavu nie je možné zapísať stavbu/garáž do katastra ne-

hnuteľnosti. Na zasadnutí predložil kúpnu a darovaciu zmluvu, uviedol, že stavba má 

evidenčné číslo a disponuje dokladmi o úhrade daní. Záverom uviedol, že ak nebude 

jeho požiadavka kladne vybavená, obráti sa s podnetom o prešetrenie na ombudsmana. 

- predseda VVO č. II  obyvateľa informoval, že právna kancelária pripravuje znalecký 

posudok na nájom pozemku. K dnešnému dňu nebolo vydané rozhodnutie ani mest-

skou radou ani mestským zastupiteľstvom, ak sa bude ďalej postupovať. Predseda VVO 

2   odporúča obyvateľovi podať sťažnosť na právnej kancelárií. 

- predseda VVO č. II  oboznámil obyvateľa  so stanoviskom architekta mesta k umies-

tneniu panelových garáží na Ulici A.Stodolu, zo dňa 27.2.2025. 

- obyvateľ Peter H.- požaduje umiestniť/doplniť kamerový systém na prechod pre chod-

cov - Ulica Za Depom, pre zabezpečenie kontroly na dodržiavanie bezpečnosti chod-

cov, poukázal na častú nehodovosť. 

- Mgr. Slavomír J., - predseda spoločenstva BD Svätoplukova ulica  č. 89/1,2,3,9  

1.žiada zaradiť časť chodníka - roh Duklianskej a Svätoplukovej ulice, pred BD súp. 

číslo 89 – vchod č.1 (cca  20 m), ktorý je súčasťou cyklochodníka a je v katastrofálnom 

stave, do pripravovanej rekonštrukcie chodníka na Duklianskej ulici. 

-návrh poslancov VVO č. II. k požiadavke Mgr. Slavomíra J.- preveriť interné možnosti 

riešenia, príp. vyriešiť svojpomocne po obhliadke TSMPD (finišerom).  

2.žiada o umiestnenie lavičiek pred BD – predseda bol inštruovaný ohľadom vypísania 

a podania žiadosti na umiestnenie lavičiek spolu s podpismi vlastníkmi BD. Po doručení 

žiadosti poslanci VVO č.II. súhlasia s umiestnením 2 ks lavičiek pred   BD súp. číslo 89. 

3.žiada o oslovenie vlastníka pozemku (bývalá Mexická reštaurácia na Duklianskej ulici, 

pozemok C KN parc.č.1047/1,1047/2) o jeho vyčistenie, ako aj o vykonanie opatrení na 

zabránenie vstupu cudzích osôb na pozemok. 

- ďalej obyvatelia  žiadajú o preverenie osadenia ZDZ na križovatke ulíc M.R.Štefánika 

a B. Björnsona, značka B 34 - zákaz zastavenia (umiestnená pri bývalej zastávke linky 

MHD č.10, je vysoko a nevhodne umiestnená), požadujú nájsť iné riešenie. 
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- obyvatelia p.Ivana L., p.Ivan L. a p.Erika M.- žiadajú zjednosmernenie Úzkej ulice, 

príp. vytvorenie parkovacích boxov, umiestnenie retardérov. Na ulici  je problémové par-

kovanie, časté sú kolízne situácie pri vysádzaní detí do priľahlej Spojenej internátnej 

školy (vodiči nedodržiavajú predpísanú rýchlosť), parkovisko vnútri areálu kapacitne ne-

postačuje, rodičia tak musia parkovať na ulici alebo na parkovisku RM Colony (zatiaľ je 

tento stav tolerovaný, v budúcnosti spoločnosť uvažuje s osadením rampy na vstupe). 

Úzku ulicu využívajú aj zamestnanci  spol. Unipharma na prejazd, čo taktiež prispieva 

k zahusteniu premávky. 

-poslanci neodporúčajú umiestnenie retardérov, nakoľko   hlučnosť pri prejazde vyvolala 

negatívne ohlas obyvateľov, bývajúcich v blízkosti.. 

K bodu 3: 

1. Odpoveď mesta Prievidza, odd. ŽP, výstavby- havarijný stav vnútrobloku BD na 

Ulici J. Žirku: 

Na základe požiadavky bola spracovaná projektová dokumentácia, ktorá rieši rekon-

štrukciu vjazdu do vnútrobloku na Ul. J. Žirku. Zámerom je úprava šírky existujúcej 

cesty, odkop existujúcich konštrukčných vrstiev cesty na ploche cca 113 m2, odvodne-

nie pláne je riešené osadením trativodu so zaústením do existujúcej stokovej siete. 

Vjazd bude ohraničený cestnými obrubníkmi a zrážkové vody budú odvedené priečnym 

a pozdĺžnym sklonom do existujúcich uličných vpustí. Po zabezpečení príslušných ad-

ministratívnych postupov podáme požiadavku na pridelenie finančných prostriedkov 

v rozpočte mesta na realizáciu rekonštrukciu vjazdu. 

2.  Odpoveď mesta Prievidza, referát dopravy - sťažnosť obyvateľa Timotej V.: 

Bod 1. – chýbajúca dopravná značka na Súkenníckej ulici. Zvislá DZ č. IP 10a bude 

v rámci operatívy osadená. 

Bod 2. – po preverení Vašej sťažnosti, MsP k 24.4.2025 neeviduje žiadne hlásenie ani 

podnet ohľadom rušenia nočného kľudu, pravidelných závodov, znečistenia ovzdušia 

alebo verejného priestranstva –smer Ulica Max Brose. Uvedené podnety/postrehy od-

porúčame smerovať prioritne na mestskú políciu. 

Bod 3.- návrh jednosmernej premávky na uliciach Súkennícka a Tkáčska. 

V súčasnosti je pripravovaný dopravný prieskum v rámci celého starého sídliska. 

V tomto dopravnom prieskume sú zahrnuté aj predmetné ulice. Na základe jej výsled-

kov a odporúčaní bude možné vyvodiť záver o ďalšom postupe, vrátane možnej realizá-

cie navrhovaných opatrení/zmien. 

 

V rámci rôzneho sa členovia WO č. II. zaoberali ďalšími podnetmi: 



Strana 4 z 4 

 

- podnet poslanca Mgr. J. Gálisa od zástupcu vlastníkov BD 135 p. Antola, ohľadom 

opílenia stromov na rohu ulíc M.R.Štefánika a J.Škopca a na Baníckej ulici. V čase ko-

nania zasadnutia referent mesta Prievidza, odd.ŽP, na základe doručenej požiadavky 

od p. Antola, zaslal žiadosť na TSMPD, Ing. S.Masarikovej. 

- podnet od p. Ľubomíra B., totožný s podnetom - p.Ivana L., p.Ivan L. a p.Eriky M. 

- Poslanci VVO č. II. vzali na vedomie informáciu od Ing. arch. Z.Hlinkovej k problému 

BD Retro - ohľadom sgrafít. 

- Poslanci VVO č. II. vzali na vedomie informácie z Uznesení Komisie dopravy, ŽP 

a rozvoja mesta ako aj Uznesenia FMaPA ohľadom návrhu žiadosti obyvateľov na ma-

jetkovoprávneho  vysporiadanie pozemkov pod garážami na Ulici A. Stodolu.  

- Poslanci VVO č. II. vzali na vedomie informáciu z Uznesenia Komisie dopravy, ŽP 

a rozvoja mesta ohľadom odporúčania zaradenia Ulice Ľ.Štúra, A.Sládkoviča a Duklian-

skej ulice do centrálnej mestskej parkovacej zóny. 

K bodu 4: 

Ing. Ľ. Jelačič, predseda WO č. II., poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie výboru 

ukončil. 

Ing. Ľuboš Jelačič  

predseda WO č.II. 

V Prievidzi dňa 15.05.2025 

Zapísala: Ing. Dagmar Šandríková, MBA, zapisovateľka WO č. II. 

 

 


